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Zápis ze schÛze v˘boru âDS konané dne 9. záfií 2010

Pfiítomni: prof. Arenberger, prim. Benáková, doc. Ettler, as. Frey, prim. Duchková, prof. Hercogová,
doc. Pock, dr. Polá‰ková, prof. Resl, prof. ·tork, dr. Vocilková, dr. Zajíc
Omluveni: prim. Buãková, as. Jirásková
Místo: Knihovna Dermatovenerologické kliniky VFN, U Nemocnice 2, Praha 2
âas: 9.30 – 13.45 hodin

PROGRAM

Projednáno
A) Projednán zápis z minulé schÛze v˘boru âDS ze dne

3. 6. 2010 a po e-mailovém pfiipomínkování projed-
nán, opraven a schválen. Prof. Hercogová nesouhlasí
s tím, Ïe ji v˘bor v její nepfiítomnosti odvolal
z funkce koordinátora EDM. Na dotaz, s k˘m konzul-
toval prof. Arenberger nutnost této v˘mûny, sdûlil, Ïe
s prof. Katsambasem a prof. del Marmol.
Prof. Arenberger dále sdûluje, Ïe doc. Ettler byl do
této funkce navrÏen jako reprezentant v˘boru âDS
i proto, aby organizace EDM byla opût vrácena zpût
do rukou âDS âLS JEP, protoÏe v roce 2010 jiÏ pro-
bíhala pouze pod patronací âADV.

B) Novû projednáno:
1. Noví ãlenové âDS

Dr. Kodet (Praha), Dr. Rozinková (Pardubice)
2. Zápisy ze schÛzí âDS

Opût se diskutovalo o procesu pofiizování zápisu ze
schÛzí v˘boru âDS. Bylo dohodnuto, Ïe jednotlivé
body jednání navrhovatel pfiedpfiipraví a elektronicky
za‰le pfiedsedovi nejpozdûji 3 dny pfied jednáním.
Zápis z jednání bude na konci autorizován úãastníky
jednání a pfiipraven k publikaci.

3. âlenství ILDS a UEMS
Dr. Vocilková uvedla pfiehled plateb za hromadné ãlen-
ství v mezinárodních organizacích. âDS vynaloÏila v r.
2010 na poplatcích za hromadné ãlenství 781 ãlenÛ
v UEMS (Evropská unie medicínsk˘ch spoleãností)
60 918 Kã – 3 Eura za ãlena – a v ILDS (Mezinárodní
liga dermatologick˘ch spoleãností) 23 430 Kã – 1,5
USD za ãlena. V souvislosti s tím se diskutovalo o tom,
Ïe od leto‰ního roku je ãlenem ILDS i âADV. Za léka-
fie, ktefií jsou ãleny obou organizací, je ãlensk˘ poplatek
hrazen dvakrát. Z ãlenství kaÏdé spoleãnosti v ILDS
vypl˘vají pro jejího reprezentanta urãitá práva. âDS
byla dosud vnímána v zahraniãí jako jediná spoleãnost
reprezentující ãeské dermatovenerology v meziná-
rodním mûfiítku. Diskutovalo se o v˘znamu vstupu
âADV do ILDS. Tento akt by mohl b˘t interpretován

jako vznik druhé národní spoleãnosti, ve které jsou
zastoupeni jiní ãlenové neÏ v âDS. Prof. Hercogová
zdÛrazÀuje, Ïe âADV zaloÏila pouze proto, Ïe
v minulosti nedostala od v˘boru âDS doporuãující
dopis, kter˘m by byla nominována na prezidentku
EADV. Letos její kandidaturu navrhl prof. Va‰kÛ,
viceprezident âADV. Prof. Hercogová informuje, Ïe
v ILDS mÛÏe b˘t (a v rÛzn˘ch zemích je) libovoln˘
poãet národních odborn˘ch spoleãností, kaÏdá tato spo-
leãnost si sama hradí poplatky v ILDS podle poãtu
sv˘ch ãlenÛ. KaÏdá spoleãnost je také zastupována
sv˘mi reprezentanty, jejichÏ poãet se odvíjí od poãtu
ãlenÛ spoleãnosti. Tito reprezentanti volí místo dal‰ího
svûtového kongresu ILDS jednou za 4 roky.
Dr. Polá‰ková vzná‰í dotaz, co znamená vlastnû spoleã-
nost „národní“. Prof. Hercogová sdûluje, Ïe to je kaÏdá,
která není mezinárodní a Ïádá prof. Arenbergera
o kopii korespondence s ILDS, na kterou se
prof. Arenberger odkazuje. V této korespondenci je
uvedeno, Ïe „No national society has a monopoly“, ale
také, Ïe ve vût‰inû pfiípadÛ existuje pouze malé pfiekr˘-
vání ãlenské základny. To v‰ak není pfiípad u nás, kde
vût‰ina ãlenÛ nové spoleãnosti je zároveÀ ãleny âDS.
Prof. Hercogová byla vyzvána, aby do pfií‰tího zasedá-
ní v˘boru âDS sdûlila stanovisko v˘boru âADV, zda
se má âADV v úmyslu do budoucna profilovat jako
druhá ãeská národní spoleãnost se svou vlastní oddûle-
nou ãlenskou základnou a se zámûrem plnû reprezento-
vat své ãleny v âR i v zahraniãí. O tomto rozhodnutí
bude informována ILDS.

4. Dotaz na korespondenci
Prof. Hercogová upozorÀuje, Ïe od ãervna 2010
nedostala odpovûì pfiedsedy âDS na své mailové
dotazy. Prof. Arenberger upozorÀuje na to, Ïe v letní
hromadné mailové korespondenci, která byla adreso-
vána v‰em ãlenÛm v˘boru, prof. Hercogová Ïádn˘
pfiím˘ dotaz na nûho nevyslovila. Na hromadn˘ mail
dr. Zajíce, kter˘ mu byl odeslán bûhem jeho dovole-
né, kdy byl bez pfiístupu k internetu, odpovûdûl prak-
ticky okamÏitû (je‰tû t˘Ï den) a operativnû prostfied-
nictvím MMS, kterou do mailu pro v‰echny adresáty
pfiepsala jeho sekretáfika. Hlasování: 9 hlasujících,
souhlas 8, prof. Hercogová nesouhlasí.
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5. Pfiipomínky k zápisu z v˘borové schÛze 4. 11. 2009
a) Dr. Zajíc upozorÀuje, Ïe pfii zasedání v˘boru âDS

na Îofínû v listopadu 2009 nezaznamenal diskusi
o spojení tradiãního ãervnového spoleãného kon-
gresu âDS a SDS a jeho pfiesun do Karlov˘ch VarÛ
pfii Jarním sympoziu EADV. Souãasnû zpochybÀu-
je platnost zápisu z tohoto zasedání, neboÈ pr˘ bylo
pfiítomno pouze 6 osob, z toho navíc pfiítomn˘
prof. ·tork na dotaz, zda v tomto v pfiípadû mÛÏe
hlasovat, odpovídá nikoli (jako pfiedseda revizní
komise âDS). Prof. Arenberger pfiipomíná, Ïe tento
jeho dotaz jiÏ spolu jednou fie‰ili telefonicky, kdy
dr. Zajíce odkázal na platn˘ zápis ze 4. 11. 2009,
kter˘ byl po pfiipomínkování schválen na následují-
cí schÛzi 3. 12. 2009 a kter˘ je dostupn˘ na
www.derm.cz, byl publikován v odborn˘ch periodi-
cích a ve kterém je v bodû 2 uvedeno: „Seznam
odborn˘ch akcí na r. 2010: Seznam akcí k 31. 10.
2009 ãítá cca 60 akcí. Do‰lo k nûkolika termínov˘m
kolizím, ale vesmûs geograficky vzdálen˘ch akcí.
Na r. 2011 se plánuje 10. jarní sympozium EADV
v Karlov˘ch Varech (14.–17. 4. 2011). Dr. Zajíc
vzhledem k ãasové blízkosti s prioritní akcí meziná-
rodního v˘znamu v âR (Spring EADV
v Karlov˘ch Varech – duben 2011) navrhne v˘boru
SAD moÏnost pofiádání tradiãní jarní pardubické
konference SAD v dubnu 2011 formou satelitního
sympozia v rámci Spring EADV 2011 v Karlov˘ch
Varech. V̆ bor âDS dále schválil konání VII. kon-
gresu ãesk˘ch a slovensk˘ch dermatologÛ také pfii
EADV 2011 v Karlov˘ch Varech.“

b) Ohlednû usná‰ení schopnosti schÛze v˘boru âDS
4. 11. 2009 pak dr. Zajíc rozvinul bohat‰í diskusi,
ale pomûr byl 6 pfiítomn˘ch s hlasovacím právem
a zbyl˘ch 5 nepfiítomn˘ch s hlasovacím právem,
schÛze tedy byla usná‰ení schopná. Toto nedoro-
zumûní vyvolalo následnou diskusi, v níÏ dr. Zajíc
a prof. Hercogová upozornili na dÛleÏitost stanov,
které by tyto problematické oblasti fie‰ily a dané
postupy jasnû stanovily. Prof. Arenberger pfiipo-
menul, Ïe âDS pracuje po celá desetiletí podobnû
jako vût‰ina ostatních odborn˘ch spoleãností
podle stanov âLS JEP a Ïe je dÛslednû dodrÏuje
(vãetnû tohoto konkrétního pfiípadu). Tyto stanovy
jsou registrovány ministerstvem vnitra a pokud si
odborná spoleãnost hodlá vytvofiit vlastní stanovy,
musí b˘t v souladu se stanovami âLS JEP a tato je
musí také schválit.

6. Venerologická sekce âDS
Prof. Resl informuje o konzultacích s JUDr. Machem
(právník âLK) nad legislativou ve venerologii (má
asi 120 stran), kter˘ pfiislíbil spolupráci. âeská gyne-
kologická spoleãnost pofiádá v fiíjnu 2011 kongres se
zamûfiením na STI.

7. Vyjádfiení k aplikaci botulotoxinu a kyseliny hya-
luronové (HA)
Prof. Hercogová byla poÏádána âLK, aby pro ni

vypracovala stanovisko k aplikaci botulotoxinu
a HA. V̆ bor âDS toto stanovisko projednal. âLS
JEP podávala jiÏ pfied ãasem prostfiednictvím
Spoleãnosti korektivní dermatologie vlastní stanovis-
ko.

8. Informaãní kampaÀ DebRA
Prim. Buãková Ïádá o zá‰titu âDS nad informaãní
kampaní o EB (epidermolysis bullosa), která bude
probíhat v âR. Schváleno.

9. Informaãní letáky pro pacienty
Prof. Pizinger pfiedkládá ve dvou vyhotoveních vyti‰-
tûné návrhy informaãních letákÛ pro pacienty, t˘kají-
cí se jednotliv˘ch koÏních onemocnûní. Oponentury
se ujala prim. Benáková, která shromáÏdí pfiipomín-
ky ostatních ãlenÛ v˘boru.

10. Ekonomick˘ stav ãasopisu âs. dermatologie
Náklady a v˘daje ãasopisu âs. dermatologie jsou
t. ã. v rovnováze.

11. Stipendium EADV
Bylo vyhlá‰eno stipendium Dr. Hornsteina na jarní
sympozium EADV v Karlov˘ch Varech. PoÏadavky
a pfiihlá‰ky jsou na www.derm.cz, kolonka Aktuality.

12. Dûtská kosmetika Johnson’s Baby
V̆ bor âDS obdrÏel Ïádost firmy J&J o vydání dopo-
ruãujícího stanoviska âDS pro kosmetiku Johnson’s
Baby. V̆ bor âDS projedná se zástupci firmy J&J
pfiesné podmínky – zejména vytvofiení písemné
smlouvy a pfiedloÏení v˘sledku studie (pfiípadnû její
cílené provedení), o kterou by bylo moÏné pfiípadnou
podporu pfiípravkÛ urãen˘ch k péãi o dûtskou pokoÏ-
ku opfiít. Teprve po splnûní tûchto podmínek mÛÏe
v˘bor âDS rozhodnout, zda bude smlouva
o spolupráci podepsána.

13. Vzdûlávací portál eâLK
âLK vyz˘vá dopisem v˘bor âDS k pfiíspûvkÛm,
t˘kajícím se dermatologick˘ch diagnóz (3500,- Kã za
téma), které musí b˘t strukturovány podle jednotné
osnovy. Informace na www.ECLK.cz, kde také
budou vystaveny. Prof. Hercogová sdûluje, Ïe je
garantem tohoto e-learningu âLK za ná‰ obor.

14. Apiterapie
MZ âR Ïádá o odborné stanovisko k apiterapii (léãba
vãelím jedem). V dermatologii se standardnû nepou-
Ïívá.

15. Návrhy vlastních kalkulaãních listÛ na dermatolo-
gické kódy
Dva návrhy na kódy dermatologick˘ch excizí poprvé
podány 2. pracovní skupinû pfied 2 lety, s pfiesunem
pracovní skupiny z VZP na ministerstvo se ztratily,
proto prof. Arenberger v ãervenci 2010 návrhy opût
pfiedal na MZd âR. Tam se oãekává projednávání.
ZáleÏitost je nyní velmi aktuální. Kód 61129 autorské
odbornosti plastické chirurgie nemá povolené sdílení
pro odbornost 404, 405 – má jej v‰ak pro odbornost
406, kód 61123 sice povolené sdílení má pro odbor-
nosti 404, 405 a 406, ale v pfiílohách smluv je ãasto
odmítnut. Návrh kódu na excimerové svûtlo projed-
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nán na II. pracovní skupinû MZ âR za úãasti
prof. Arenbergera v ãervnu. Dotazy byly písemnû
zodpovûzeny o prázdninách a komise kód znovu pro-
jedná v záfií jiÏ bez úãasti pfiedkladatele. Na‰e pfiipo-
mínky k v˘‰i minutové reÏie a ke kódÛm epi-testÛ
a kryalizace projednávány nebyly – není jasné, zda
jsou na MZd âR evidovány, proto v˘bor povûfiuje
dr. Vocilkovou, aby podklady znovu poslala
p. sekretáfice dr. Rydlové, která zajistí odeslání v‰ech
postrádan˘ch podkladÛ znovu na MZ âR.
Dr. Vocilková informuje, Ïe ve vyhlá‰ce o vûcném
vybavení zÛstala odbornosti dermatovenerologie
jako jedinému oboru povinnost vybavit pracovi‰tû
dvûma toaletami. U ostatních odborností bylo od této
podmínky upu‰tûno. V̆ bor âDS nedal Ïádn˘ podnût
k tomu, aby byla tato podmínka uplatnûna a bude usi-
lovat o její zru‰ení.

16. Dal‰í vzdûlávání v oboru
Bûhem letních prázdnin prof. Arenberger jednal opa-
kovanû s MZd âR ohlednû popromoãního vzdûlává-
ní. Ministerstvo souhlasí, Ïe na‰e odbornost bude mít
vlastní dvoulet˘ kmen, trvá ale na ponechání spoleã-
ného kmenu pro 1. rok vzdûlávání s náplní chirurgie,
interna, pediatrie, gynekologie a ARO. V̆ bor âDS
i Akreditaãní komise trvá na 3 mûsících chirurgie a 3
mûsících interny, dal‰ích 54 mûsícÛ pak jiÏ na derma-
tovenerologii. V tomto smyslu byl vytvofien vzdûláva-
cí program, kter˘ prof. Arenberger doruãil na MZd.

17. Poplatky za náv‰tûvu u lékafie
Prof. Arenberger informuje v˘bor âDS, Ïe oslovil
dopisem v ãervenci 2010 ministra zdravotnictví na
Ïádost dermatovenerologÛ a po prÛzkumu pfiání
v dermatologick˘ch ordinacích. V dopisu mu nabídl
svou pracovní sílu pfii práci nad problematikou zvy-
‰ování regulaãních poplatkÛ. Prof. Hercogová to
oznaãuje za nestandardní postup pfiedsedy, kter˘ bez
konzultace s v˘borem, a aniÏ by k tomu byl vyzván,
zaslal stanovisko v˘boru âDS, t˘kající se problema-
tiky regulaãních poplatkÛ novému ministrovi zdra-
votnictví. Prof. Arenberger znovu opakuje, Ïe byl
vyzván ãleny âDS, nejednalo se o stanovisko v˘boru
âDS, ale o nabídku své pracovní síly ke spolupráci
s ministerstvem. Navíc tu bylo dÛvodné riziko
z prodlení, protoÏe nov˘ ministr nejen uvedl zámûr
o zavedení systému „gate keepingu“ v odborném
i denním tisku, ale pro‰lo to i programov˘m prohlá-
‰ením vlády. Ministr na dopis jiÏ pozitivnû odpovûdûl
a mj. ubezpeãil prof. Arenbergera, Ïe návrhy na
zmûnu regulaãních poplatkÛ budou odborné vefiej-
nosti pfiedloÏeny k diskusi. Prim. Duchková doporu-
ãuje zachovat voln˘ pfiístup zejména také kvÛli vene-
rologick˘m pacientÛm. Dr. Vocilková potvrzuje rizi-
ko omezeného pfiístupu k dermatovenerologovi, které
povede ke sníÏení kvality, dostupnosti (i k prodra-
Ïení) léãebné péãe.

18. Semináfi hojení ran
Vysokom˘tská nemocnice (+ CEREX spol.) Ïádá na

v˘boru âDS odbornou garanci pro semináfi pro sest-
ry a lékafie o hojení ran, konané 30. 9.–1. 10. 2010.
V̆ bor âDS mÛÏe spolupracovat, odbornou garanci
v‰ak mÛÏe poskytnout odborník z oboru, kter˘ bude
na semináfii pfiítomen (Dr. Litvik, prim. Diamantová).

19. Biologická léãba psoriázy
Prof. Arenberger informuje o jednání dne 18. 8. 2010
na ústfiedí VZP o úspûchu s nav˘‰ením poãtu léãeb-
n˘ch míst pro biologickou terapii psoriázy pro poji‰-
tûnce VZP na r. 2010. Z pÛvodních 345 do‰lo
k nav˘‰ení na 481, pouze do konce tohoto roku to pro
VZP znamená pfiidání dermatovenerologÛm pfies 16
mil. Kã. Smûrná ãísla pro jednotlivá centra, která jiÏ
prof. Arenberger zaslal mailem pfiíslu‰n˘m centrÛm,
budou zakalkulována do nov˘ch rámcov˘ch smluv,
které by mûla VZP pfiedloÏit centrÛm bûhem záfií.
Prof. Hercogová prohla‰uje, Ïe tento údaj neobdrÏela
a Ïádá prof. Arenbergera o zaslání poãtu pro svou kli-
niku.

20. Specializace v dermatohistopatologii
Evropské guideliness pro dermatohistopatologii byly
pfiijaty v r. 2008. Doc. Pock upozorÀuje, Ïe v nich âR
není zmínûna (uvedeno ·v˘carsko, SRN, Rakousko)
a doporuãuje, aby EDF na to byla upozornûna.

21. Standardy pro dermatovenerologii
Prim. Duchová zmiÀuje potfiebnost vypracování
StandardÛ pro diagnostiku v dermatovenerologii.
V̆ bor âDS se bude problematikou zab˘vat aÏ na
popud MZd âR.

22. Kongres Biologická léãba 12.–13. 11. 2010, Praha
Prof. Arenberger Ïádá jednotlivá centra biologické
léãby o úãast na kongresu a pfiípravu pfiíspûvkÛ vãet-
nû kazuistik na avizovan˘ kongres. PoÏaduje zaslání
návrhÛ témat k pfiedná‰kám do 22. 9. 2010.

23. EADV v Karlov˘ch Varech
V souãasné dobû je ve finálních úpravách 2. oznáme-
ní o kongresu – bude distribuováno na kongresu
EADV 6.–10. 10. 2010 v Gothenburgu. Na ãesko-
-slovenském kongresu 2011 v Karlov˘ch Varech
budou odborné sekce podobné jako na kongresu na
Îofínû 2009. Prof. Arenberger Ïádá o zaslání návrhÛ
pfiedsedajících i pfiedná‰ek do jednotliv˘ch tematic-
k˘ch sekcí (imunologie a alergologie, psoriáza,
korektivní dermatologie, lasery, dermatoonkologie,
fotobiologie, fototerapie, fotodynamická terapie,
histopatologie, flebologie, lymfologie, akné
a obliãejové dermatózy, dûtská dermatologie, derma-
toskopie a mladí dermatologové) do 22. 9. 2010.
V pfiedsednictvech zasednou ãlenové obou v˘borÛ
odborn˘ch spoleãností a dal‰í v˘znamné osobnosti
oboru.

24. Registr biologik (Biorep)
Dr. Kojanová (styãná technická a odborná osoba pro
centra) zpracovává podrobnûj‰í verzi registru Biorep,
jednoduchá verze nadále funguje bez poruch.

25. RÛzné
a) Pfiedseda informuje, Ïe ho prim. Urbanãek za SDS
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poÏádal o pfiipojení âDS k Ïádosti o pofiádání
Kongresu PSO 2013 v PafiíÏi o psoriáze. Pfiedseda
souhlasil, prezentaci pfiipravil prim. Urbanãek.
Kongres získala nadnárodní psoriatická skupina.

b) Prof. Hercogová informuje o mediální kampani
„S dermatology pod kÛÏi“, kterou pfiipravila
âeská akademie dermatovenerologie a dává
k úvaze zváÏení úãasti âDS a dal‰ích subjektÛ
pÛsobících v dermatologii. Souhlas.

c) Odborné akce na r. 2011: V̆ bor âDS vyz˘vá
potenciální pofiadatele odborn˘ch akcí v oboru,
aby zaslali své návrhy akcí na r. 2011
doc. Ettlerovi (ettler@fnhk.cz) do 15. 10. 2010.
V pfiihlá‰ce musí b˘t uveden název akce, termín
(rozsah) a místo konání, pofiadatel, odborn˘ garant
a kontakt (formuláfi pfiihlá‰ky je vystaven na
www.derm.cz v kolonce Aktuality. V roce 2010 se
konalo více neÏ 60 registrovan˘ch akci v oboru
a nûkdy docházelo i k pfiekr˘vání. Je proto racio-
nální pofiádání akcí koordinovat (i redukovat).

d) Prof. Hercogová znovu sdûluje své e-mailové
adresy ke komunikaci: dermatology@fnb.cz
a jana.hercogova@gmail.com.

e) Prof. Hercogová vzná‰í dotaz, kdo byl organizáto-
rem akce v Lednici, neboÈ v prvním vydání „âDS
pro Vás“ za dne 7. 7. 2010 bylo uvedeno
prof. Arenbergerem, Ïe jde o akci v˘boru âDS,
pracovní skupiny Osobností v˘boru a Sekce mla-
d˘ch dermatologÛ, dr. Rydlová mailem ze dne
12. 7. 2010 informovala o tom, Ïe jde o zasedání
Dermatologického univerzitního nadaãního fondu
a dr. Gkalpakiotis napsal, Ïe je organizátorem on,
tj. Sekce mlad˘ch dermatologÛ. Prof. Arenberger
potvrzuje, Ïe se jednalo o akci Sekce mlad˘ch der-
matovenerologÛ âDS âLS JEP, ke které
Dermatologick˘ univerzitní nadaãní fond pfiipojil
zasedání v˘bûrové komise na granty DDG pozva-
né podle adresáfie skupiny Osobností v dermatove-
nerologii a v˘boru âDS, ktefií pozvání do urãené-
ho termínu pfiijali. Paralelnû s touto akcí chtûl je‰tû
uspofiádat PHC akci pro dermatovenerology
pozvané firmou Astellas, ale po telefonátu

dr. Zajíce a prof. Hercogové doporuãil prof. Aren-
berger Astellasu její pfiesunutí na polovinu fiíjna
s tím, Ïe místo konání se nebude mûnit.

f) Byly diskutovány udûlené granty Nûmecké der-
matologické spoleãnosti (DDG) pro mladé derma-
tology. Ty byly vyhlá‰eny v listopadu 2009
v Karolinu jako granty DDG pro ãeské dermatove-
nerology. V zápise ze zasedání v˘boru âDS dne 4.
11. 2009 byla tato informace chybnû interpretová-
na jako granty pro âDS, pfiitom se jednalo
o granty, které budou ãe‰tí dermatovenerologové
dostávat prostfiednictvím Dermatologického uni-
verzitního nadaãního fondu. Prof. Hercogová se
dotázala, proã nebylo udûlení tûchto grantÛ pfie-
dem projednáno na zasedání v˘boru âDS od listo-
padu 2009. Prof. Arenberger upfiesÀuje, Ïe udûlo-
vání grantÛ je v reÏii Dermatologického univerzit-
ního nadaãního fondu, kterému byly finanãní pro-
stfiedky alokovány pro rok 2010 poprvé aÏ
v ãervenci 2010 s nutností jejich uÏití do konce
roku 2010. Nadaãní fond v‰ak nechtûl samostatnû
o uchazeãích rozhodovat, i kdyÏ je to jeho právo,
a proto pozval k v˘bûrovému fiízení profesory,
docenty, primáfie a dal‰í dermatovenerology, ktefií
v˘bûrovému fiízení vytvofiili dÛstojn˘ odborn˘
a demokratick˘ rámec, kter˘ byl uchazeãi velmi
kladnû hodnocen.

h) Dr. Zajíc poÏádal na konci jednání v˘boru âDS
uvést do zápisu, Ïe zaslal pfiedsedovi volební
komise EADV oficiální upozornûní, Ïe se pfii
úãasti prof. Lugera v Lednici pfii pfiedávání finanã-
ních grantÛ mlad˘m dermatologÛm mohlo jednat
o nákup volebních hlasÛ. Tento bod byl pouze
informativním sdûlením dr. Zajíce, o kterém se
nediskutovalo a nehlasovalo.

Pfií‰tí schÛze v˘boru âDS: 21. 10. 2010

Zápis byl schválen na zasedání v˘boru âDS 2.12.2010

Zapsal: doc. Ettler
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